
ZW14 heeft de volgende vragen voor het vragenhalfuur van de Raad van 12 december 

2023: 

In de bijlage van de Raads Informatiebrief over het Uitvoeringsplan recreatie en 

toerisme (van 30 november j.l.) wordt de doorontwikkeling van recreatiepoort Hut van 

Mie Pils tot een volwaardige recreatiepoort als meest kansrijk gezien. 

1. Waarom is de term ‘natuurpoort’ vervangen door de term ‘recreatiepoort’? 

2. Wat houdt de term ‘volwaardig’ in? 

3. Welke extra faciliteiten zouden daarvoor erbij moeten komen t.o.v. de huidige 

situatie? 

Voor deze ontwikkeling zouden ‘potentiële parkeerplekken plus haalbaarheid’ in beeld 

gebracht moeten worden.  

4. In hoeverre heeft de gemeenteraad hier zeggenschap over, bijvoorbeeld als ze een 

negatief besluit neemt over aanleg van een verlengde Sophiastraat cq. upgraden van de 

Hutdijk (geagendeerd voor de Oordeelsvormende bespreking op 9 januari 2024)? 

5. Ofwel is het bedrag van 7000 Euro eventueel ook beschikbaar voor een studie naar 

verbeteringen in de nabijheid van de parkeerplaats van de Sophiastraat? 

 


